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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 06/2024 (221) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 23. září 2024 ve 14:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20)  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Bc. Vít Foltýn, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Bc. Daniel Chlaň, Bc. Jan 
Liška, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Roman Šír, 
Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA 
 
Omluveni:  Rostislav Gregor, doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M,  
 
 
 
Návrh programu zasedání: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 5. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Informace o tvůrčí činnosti FLKŘ za 1. pololetí 2024. 

7. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2023. 

8. Informace o čerpání finančních prostředků FLKŘ za 1. pololetí 2024. 

9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 

10. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 14:00 předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl zahájil jednání a přivítal přítomné. Na úvod upozornil, že 
z důvodu nutnosti vyhlášení voleb do AS FLKŘ pro funkční období 2025-2027 bude nutno svolat mimořádné 
jednání AS FLKŘ, termín bude projednán v průběhu zasedání.  
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 5. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 20. 5. 2024 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, připomínky byly zapracovány, 
členové AS FLKŘ obdrželi finální verzi zápisu. Tato verze byla rovněž zveřejněna v informačním systému 
fakulty. 
K zápisu neměl nikdo z přítomných žádné námitky ani připomínky. 
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Návrh usnesení č. 221/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 20. 5. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 221/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 20. 5. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl se dotázal, zda k navrženému programu má někdo návrhy na doplnění nebo připomínky. 
Dr. Rak sdělil, že dle procedurálních požadavků má na jednání AS FLKŘ připravenou Zprávu o hodnocení 
kvality výuky za LS 2023/2024. Bylo dohodnuto, že Senát s jejím zněním seznámí v rámci bodu Informace 
děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
 
Dále předseda AS FLKŘ navrhnul následující změny v programu jednání: 

- Doplnění bodu programu – vložení nového bodu 4) Slib nových členů AS FLKŘ; 
- Oprava stávajícího bodu 7) na Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2023. 

 
Návrh usnesení č. 221/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 23. 9. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 5. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Slib členů AS FLKŘ. 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Informace o tvůrčí činnosti FLKŘ za 1. pololetí 2024. 
8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2023. 
9. Informace o čerpání finančních prostředků FLKŘ za 1. pololetí 2024. 
10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 
11. Různé. 

 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 221/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 23. 9. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 5. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Slib členů AS FLKŘ. 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Informace o tvůrčí činnosti FLKŘ za 1. pololetí 2024. 
8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2023. 
9. Informace o čerpání finančních prostředků FLKŘ za 1. pololetí 2024. 
10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 
11. Různé. 
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Bod 4) Slib členů AS FLKŘ 
Předseda AS FLKŘ uvedl, že úspěšným složením SZZ ukončili studium a tím i členství v AS FLKŘ dva 
senátoři, pan Malý a slečna Hasová. Z této skutečnosti vyplynula povinnost doplnit členy AS FLKŘ z řad 
náhradníků, tito byli osloveni a nabídku přijali. Jedná se o pana Bc. Víta Foltýna a pana Romana Šíra, kteří 
jsou přítomni na dnešním jednání a složí slib. 
 
Pánové Bc. Vít Foltýn a Roman Šír jednotlivě přečetli a podepsali Slib člena AS FLKŘ a stali se tak jeho 
členy, k čemuž jim předseda AS FLKŘ poblahopřál. 
 
Na jednání je přítomno 9 členů AS FLKŘ. 

  

 

Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
- Ekonomická komise AS UTB na svém jednání odsouhlasila, že v případě porušení KENu UTB se 

bude na finančních náhradách, stanovených ministerstvem, podílet ta součást, jejíž přičiněním 
k tomuto porušení došlo; 

- S účinností od 3. 9. 2024 byly provedeny změny ve vedení UNI; 
- V červenci byla podepsána nová kolektivní smlouva UTB; 
- Nejbližší zasedání AS UTB bude 1. 10. 2024. 

 
 
 
Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka 

- Začátek semestru byl celouniverzitně z důvodu mimořádných událostí posunut na 23. 9. 2024;  
- V průběhu letních měsíců byly po projednání všemi příslušnými orgány fakulty a UTB a po získání 

souhlasného stanoviska Ministerstva vnitra ČR zaslány na NAÚ žádosti o prodloužení bakalářských 
studijních programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik a žádost o udělení akreditace 
bakalářskému studijnímu programu Risk Management (AJ). Fakulta již z NAÚ obdržela návrhy na 
složení hodnoticích komisí, s nimiž souhlasila. Předpokládáme, že do konce roku 2024 budou 
žádosti projednány; 

- Probíhají přípravné práce pro vybudování laboratoře v rámci projektů OP JAK ESF a ERDF (budova 
UH3); 

- Pro studenty je zřízena tzv. „tichá studovna“, dovybavena do finální podoby bude v lednu 2025. 
Zřízení této místnosti vyplynulo z požadavků studentů; 

- Probíhá Evropský týden udržitelného rozvoje, v rámci této aktivity se na FLKŘ bude konat výuka 
ve venkovních prostorách, univerzitní soutěž v TFA a 9. 10.  Zdravý Brunch; 

- V průběhu letních měsíců proběhla další část rekonstrukce prostor (zasedací místnost) a chodeb 
fakulty (2. a 3. NP), dovybavení mobiliářem bude realizováno v lednu 2025;  
 

Dr. Strohmandl se dotázal, jak bude fakulta reagovat v případě, že náklady na vybavení laboratoří budou 
vyšší, než je v rozpočtu projektů, bude to fakulta schopna dofinancovat z vlastních zdrojů? Děkanka uvedla, 
že fakulta nepředpokládá krácení zdrojů. Z vlastních zdrojů se bude určitě financovat přestavba UH3.  
 
 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- V rámci hodnocení Modulu 1 (Metodika hodnocení M17+) bude za FLKŘ zaslán k posouzení článek 
Jimp – autor za fakultu Dr. Lehejček; 

- Probíhá příprava hodnocení fakulty v rámci tvůrčí činnosti; 
- Fakultní komise IGA projednala změny ve stávajících projektech (změny na pozicích studentů). 

 
Dr. Strohmandl se dotázal, jaký je posun tvůrčí činnosti fakulty v porovnání se situací před pěti léty. Dr. 
Taraba odpověděl, že v tomto porovnání je viditelný kladný posun. 
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Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 
- Dnem 23. 9. byla zahájena výuka prezenční formy studia, výuka kombinované formy již byla 

zahájena v pátek 20. 9. 2024;  
- 23. 9. se konaly slavnostní imatrikulace studentů prvních ročníků prezenční formy bakalářského 

studia; 
- Ke dni 23. 9. má fakulta 1496 studentů, z toho 1062 v bakalářském studiu a 434 v navazujícím 

magisterském studiu;  
- Proběhla aktualizace učeben a ročníkových učitelů; 
- Seznámení AS FLKŘ se Zprávou o hodnocení kvality výuky za LS 2023/2024 – viz příloha zápisu. 

 
Dr. Strohmandl se dotázal, o se stane, když překročíme počet studentů, stanovených rektorátem. Děkanka 
odpověděla, že vzhledem k tomu, že náš KEN je téměř shodný s průměrným KENem UTB, nebude mít tato 
skutečnost na situaci žádný vliv. Dále konstatovala, že v letošním prvním ročníku bakalářského studia OO 
je poprvé převaha studentek (pravděpodobně vlivem kritéria přijímacího řízení – průměr z 3. ročníku SŠ). 
 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Ve čtvrtek 26. 9. 2024 se bude konat jednání Stavební komise UTB; 
- Na minulé poradě tajemníků proběhla diskuze k sociálnímu fondu, fakulty by měly čerpat výhody 

pro zaměstnance (příspěvek na penzijní pojištění nebo karta výhod) ve stejném poměru, na FLKŘ 
převažuje čerpání na kartu výhod.   

 
 
 
Bod 7) Informace o tvůrčí činnosti FLKŘ za 1. pololetí 2024 
Dr. Taraba informoval členy AS FLKŘ o tvůrčí činnosti FLKŘ za 1. pololetí 2024. Uvedl, že aktivity v rámci 
projektových činností jsou velmi dobré, publikační činnost by mohla být lepší. 
Prezentace je přílohou zápisu z jednání.  
 
Dr. Strohmandl upozornil, že v prezentaci chybí smluvní výzkum, bude doplněno. 
 
 
 
Bod 8) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2023 
Ing. Procházková jako tajemnice fakulty stručně charakterizovala dokument, uvedla, že Zpráva bude 

zveřejněna na webu fakulty. 

 

Dokument byl přikázán k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. 

 

Předseda Ekonomické komise Dr. Peterek po dohodě s ostatními členy stanovil termín jednání komise na 

pondělí 3. 10. 2024 na 12:00 hodin. Připomínky k dokumentu je možné posílat tajemnici fakulty a zároveň 

předsedovi komise do čtvrtku 26. 9. 2024 včetně.  

 
 
Bod 9) Informace o čerpání finančních prostředků FLKŘ za 1. pololetí 2024. 
Tajemnice stručně představila dokument, uvedla, že čerpání nákladů je příznivé, k polovině roku bylo 

vyčerpáno cca 42 % plánovaných nákladů, překročena je pouze položka mezifakultní výuky, k této už však 

bude na podzim doúčtováno jenom velmi málo.  

 

Dokument rovněž projedná Ekonomická komise AS FLKŘ. 

 

Dr. Strohmandl upozornil, že fakulta by neměla přispívat do rozpočtu Stavební komise UTB, protože 

vzhledem k tomu, že jsme v podnájmu, nemůžeme z peněz stavební komise na investice čerpat. Sdělil, že 

tento požadavek vznese při tvorbě rozpočtu UTB na rok 2025. 

 

 



Zápis AS FLKŘ č. 06/2024 
  Strana 5 (celkem 6) 

 

Bod 10) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 

Dr. Strohmandl uvedl, že vzhledem k nutnosti vyhlásit volby do AS FLKŘ pro období 2025-2027 a předložit 

a schválit Organizační pokyny k těmto volbám navrhuje, aby se konalo mimořádné jednání AS FLKŘ, na 

kterém budou tyto organizační pokyny předloženy.  

Jako termín navrhnul 14. 10. 2024, s čímž ostatní členové AS FLKŘ souhlasili. 

 
Návrh usnesení č. 221/3 

  „AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 10. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 23. 9. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Organizačních pokynů pro volby do AS FLKŘ pro období 2025 – 2027. 

7. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 

8. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 221/3 
  „AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 10. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 23. 9. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Organizačních pokynů pro volby do AS FLKŘ pro období 2025 – 2027. 

7. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 21. 10. 2024. 

8. Různé.“ 

 

 

 

Bod 11) Různé 

Vzhledem k ukončení členství pana Malého a slečny Hasové v AS FLKŘ a tím i v jeho komisích je nutno 
doplnit komise AS FLKŘ. Po diskuzi projevil pan Foltýn zájem o práci v Ekonomické komisi AS FLKŘ a pan 
Šír v Legislativní komisi AS FLKŘ. 
 
Návrh usnesení č. 221/4 
„AS FLKŘ schvaluje pana Bc. Víta Foltýna členem Ekonomické komise AS FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 221/4 
„AS FLKŘ schvaluje pana Bc. Víta Foltýna členem Ekonomické komise AS FLKŘ.“ 
 
 
Návrh usnesení č. 221/5 
„AS FLKŘ schvaluje pana Romana Šíra členem Legislativní komise AS FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 221/5 
„AS FLKŘ schvaluje pana Romana Šíra členem Legislativní komise AS FLKŘ.“ 
 
 
 
Vzhledem k tomu, že další příspěvky k bodu Různé již nebyly, v 15:02 hodin předseda AS FLKŘ poděkoval 
všem za účast a ukončil jednání.  
 
 
 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


